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JEGYZŐKÖNYV 
 

Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2023. június 7. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

6769 Pusztaszer, Kossuth utca 45. 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendkívüli 

sorszáma: 2023/7 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Kovács Andrásné tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor jegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

 - 

 
Sági Mihály elnök: Köszöntöm a bizottság tagjait. Megállapítom a bizottság határozatképes, a 
három fős tagságból mindenki jelen van. A munkánkat megkezdjük. Üdvözlöm Máté Gábor 
polgármester urat, Jaksa Tibor jegyző urat. Egyetlen egy rendkívüli testületi anyag van, az 
energiahatékony közvilágitás. Aki elfogadja ennek a napirendi pontnak a tárgyalását, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
45/2023.(VI.7.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pont elfogadása 
 

HATÁROZAT 
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pont megtárgyalását: 
 
1.) Közvilágítási célú eszközök LED-es korszerűsítése 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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1. napirendi pont: Közvilágítási célú eszközök LED-es korszerűsítése 
 
Sági Mihály elnök: Polgármester úrnak adom át a szót. 
 
Máté Gábor polgármester: Több módosítási javaslatunk is volt is menet közben, voltak elírások 
benne, pontosítások, azokat a Gergő teljesen indokoltnak vélte. Itt még apró kisebb módosítások 
vannak benne. Ennek taktikai okai vannak. egyrészt próbáljuk a fejlesztés kifejezést kerülni a 
rendszerben. Közvilágitás szolgáltatásra tudunk majd elszámolni összegeket és a számlán is ez fog 
szerepelni. Ezért van az is, mivel a pénz egy része itt van, tudunk fizetni, ezért öt hónapon keresztül 
fizetünk szolgáltatási díjat. A hat hónap helyett öt hónapra kértük a módosítást, hogy kerek hónapok 
legyenek, meg itt a dátumok is passzoljanak, ne előbb induljon, mint ahogy itt a határozat 
megszületik. Szeretnénk, ha november végére ez teljesen lezárulna. A számla kiállítási határidőket 
is visszahúztuk 15 napról 8 napra és a fizetést is 8 napon belül fizetünk. Azért, hogy ne csússzunk 
át még véletlenül se a jövő évbe. Ha november végére kompletten vége a történetnek, akkor is 
biztos legyen az, hogy december ezt a dolgot elfelejthetjük. Én ezt igy jónak találtam. Az összeget 
pedig próbáltuk beszorítani 23 000 000 alá azért, hogy ne kelljen még pluszba a pénztárból nekünk 
beletenni. Inkább toljunk vissza egy pici összeget, minthogy még mi tegyünk hozzá. Gergőék azt 
mondták, hogy 23 000 000 alá be tudták tenni ezt a történetet, igy aztán úgy tűnik, hogy pluszba 
hozzá tennünk nem kell. egyelőre az van, hogy a teljes rendszer meg tudják ebből oldani.  
 
Kovács Andrásné tag: Ha ez így megy, akkor mindenképpen csináljuk, mert azért csak kevesebb 
energiát fogunk felhasználni.  
 
Sági Mihály elnök: A kimutatások szerint jóval kevesebbet.  
 
Kovács Andrásné tag: Habár engem nem zavar és rajtam kívül nagyon sok mindenkit nem zavar, 
hogy este 10 órától másnap reggel 4 óráig nincs világitás, de ha tudjuk korrigálni vagy esetleg 
változtatni rajta, akkor tegyük meg.  
 
Máté Gábor polgármester: Ezzel kapcsolatban az lesz, ennek a kivitelezése, hogy eleve úgy fogjuk. 
A tervezés úgy fog történni, mintha nem lenne lekapcsolás. 10-től 4 óráig majd a százalékot, Zsolti 
már mondta nekem, hogy 50%-ra gondolja. Az elterjedt, hogy 70% lesz, 30%-ot vesznek vissza, de 
én is támogatom az 50%-ot. A rendszer úgy lesz kiépítve mivel az előre be kell építeni, az egyes 
testekbe. Minden lámpatest saját maga fogja a fényerőt visszavenni 10 órától a megbeszélt 
százalékra. Ezt előre kell beállítani, a gyártó állítja be ezért ezt most meg kell tennünk, akkor is 
hogyha lekapcsoljuk a világitást 10-től továbbra is 4-ig. Ha ez más döntése lesz egy későbbi 
testületnek, visszaállítják a közvilágitást, akkor is ez az 50%-os fényerő teljesítmény visszavétel 
működjön. Ennyi a technikai része a dolognak.  
 
Sági Mihály elnök: Jegyző úrral közben beszélgettük, hogy tárgyalásra alkalmasnak vagy 
elfogadásra javasoljuk ezt az előterjesztést.  
 
Kovács Andrásné tag: Én elfogadásra javaslom.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Elfogadásra javasoljuk mindenképpen.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor aki egyetért azzal, hogy elfogadásra javasolja a bizottság, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás módja: nyílt 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
45/2023.(VI.7.)EB. határozat Napirendi pont elfogadása azonnal 
46/2023.(VI.7.)EB. határozat Közvilágítási célú eszközök LED-es 

korszerűsítése 
azonnal 

 




